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Protokół nr 11.2024 

sesji Rady Gminy Przytoczna z dnia 27 listopada 2024 r.  

 

Obrady rozpoczęto 27 listopada 2024 r. o godz. 13.00 a zakończono o godz. 14:57 tego 

samego dnia, w sali narad Urzędu Gminy Przytoczna. 

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski o godz. 13.00 otworzył sesję 

i na wstępie poinformował o transmitowaniu obrad i przetwarzaniu danych osobowych 

osób obecnych na sali. Po powitaniu radnych oraz gości oświadczył, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych (nieobecna radna Katarzyna 

Strylewicz), co wobec ustawowego składu rady gminy, wynoszącego 15 osób, stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji – listy obecności stanowią 

załączniki nr 1a, 1b, 1c do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy powitał Komendanta Powiatowego Policji  

w Międzyrzeczu Marka Kozaneckiego, który właśnie objął to stanowisko. Przewodniczący 

RG  poprosił Komendanta o krótkie przedstawienie się. 

Komendant Marek Kozanecki  przedstawił się, podkreślając, że liczy na owocną 

pracę i dobrą współpracę z gminą. O godz. 13:11 opuścił obrady. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad i zwrócił się  

z pytaniem, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad.  

Zastępca Wójta Anna Sawka zgłosiła wniosek: 

• wycofanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Gminy Przytoczna na lata 2025-2029 (druk 12)  

• o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały rozszerzenie porządku obrad  

o projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 383/1 w obrębie Nowa 

Niedrzwica, gmina Przytoczna. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zgłoszony projekt do porządku obrad 

zastąpi projekt wycofany, jeżeli chodzi o kolejność podejmowanych uchwał. Następnie 

poddał pod głosowanie: 

1) wniosek o wycofanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniego Programu 

Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Przytoczna na lata 2025-2029 

(druk 12) 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra 

(ZA), Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), Sylwester  
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Mędryk (ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs 

(ZA), Katarzyna Strylewicz (NIEOBECNI), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), 

Żaneta Wrona (ZA) 

2) wniosek o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki 

nr 383/1 w obrębie Nowa Niedrzwica, gmina Przytoczna  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra (ZA), 

Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk 

(ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), 

Katarzyna Strylewicz (NIEOBECNI), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta 

Wrona (ZA) 

 Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie porządek obrad  

z wprowadzonymi zmianami. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra (ZA), 

Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk 

(ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), 

Katarzyna Strylewicz (NIEOBECNI), Angelika Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta 

Wrona (ZA) 

W związku z powyższym Rada Gminy obradowała według następującego planu: 

1. Sprawy regulaminowe: 

− otwarcie sesji i stwierdzenie quorum, 

− ustalenie porządku obrad, 

− przyjęcie protokołu sesji nr X Rady Gminy Przytoczna. 

2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie od 30 października do 27 listopada 2024r 

3. Sprawozdanie z pracy komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Przytoczna o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024. 

6. Podsumowanie pracy Rady Gminy Przytoczna i komisji stałych. 

7. Podjęcie uchwał: 

• w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok (druk nr 8); 

• w sprawie stawek podatku od nieruchomości (druk nr 4); 
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• w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

(druk nr 5); 

• w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi  

z dochodów własnych (druk nr 6); 

• zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie gminy Przytoczna (druk nr 2); 

• zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów (druk nr 3); 

• w sprawie upoważnienia kierownika Klubu Dziecięcego „Domiś” w Przytocznej 

do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej (druk 

nr 7); 

• zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Klubie Dziecięcym 

„Domiś” w Przytocznej (druk nr 9); 

• w sprawie w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 383/1 w obrębie Nowa 

Niedrzwica, gmina Przytoczna; 

• w sprawie wysokości i zasad wypłaty diet i zwrotu kosztów podróży służbowych 

dla sołtysów (druk nr 1); 

• w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Przytoczna (druk nr 10); 

• w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Przytoczna (druk nr 11). 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Mirosław Romanowski poinformował, że wobec braku zastrzeżeń  

i uwag do protokołu sesji nr X, uważa się protokół za przyjęty.    

 

Ad 2. 

W imieniu Wójta Bartłomiej Kucharyk sprawozdanie z działalności w okresie od 30 

października do 27 listopada 2024 r. sprawozdanie odczytała Zastępca Wójta Anna 

Sawka – sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Pytań i uwag do sprawozdania nie zgłoszono. 

Ad 3. 

Sprawozdanie z pracy komisji stałych w okresie międzysesyjnym przedstawili: 

1) Danuta Szczyszyk Przewodnicząca Komisji Edukacji i Spraw Społecznych, 

2) Sylwester Mędryk Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Bezpieczeństwa Publicznego, 
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3) Żaneta Wrona Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – brak 

posiedzenia w okresie sprawozdawczym, 

4) Waldemar Maciąg Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

Na tym temat wyczerpano. 

Ad 4. 

Przewodniczący Rady Gminy Przytoczna Mirosław Romanowski poinformował  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym – proszę Państwa w okresie 

międzysesyjnym, to podobnie jak Pan Wójt, bo wiele działań prowadzimy wspólnie. Więc 

brałem udział w Dniu Pracownika Socjalnego i podobnie jak Pani Wójt w swoim 

sprawozdaniu wspominała, więc również jeszcze raz serdeczne podziękowania za ciężką 

pracę na rzecz mieszkańców naszej gminy. Życzę wszystkiego najlepszego, pomyślności 

w pracy, a myślę, że my ze swojej strony już tutaj kawałek tej cegiełki dołożyliśmy, 

przeznaczając fundusze na budowę nowego ośrodka po to, aby ta praca była 

przyjemniejsza, łatwiejsza, bezpieczniejsza. Podobnie jak Pan Wójt, również brałem 

udział w uroczystościach szkolnych związanych z pasowaniem jeszcze przedszkolaków 

na już uczniów naszej szkoły, na uczniów klasy I. W moim imieniu, a właściwie w imieniu 

przewodniczących, nie wiem, przewodniczących, Pani Danuta Szczyszyk brała udział  

w przekazaniu samochodu. Myślę, że tutaj kilka słów wspomni, jak przekaże jej głos. 

Brałem również, podobnie jak większość z Państwa, udział w obchodach Dnia 

Niepodległości. Następnie jeszcze również brałem udział w konsultacjach na temat parku 

rzeźby. Brałem również udział, a właściwie prowadziliśmy konsultację z Panią Wójt  

w sprawie programu rewitalizacji, bo jestem członkiem Komitetu Rewitalizacyjnego, ale 

również jako przewodniczący Rady Gminy tutaj jestem bardzo często i szeroko 

informowany o działaniach komitetu. Następnie proszę Państwa, przygotowaliśmy 

oczywiście projekty uchwał na dzisiejszą sesję. Prowadziliśmy konsultacje z Biurem 

Wojewody oraz RIO w sprawie procedowanych projektów uchwał, które znajdują się 

również na dzisiejszej sesji. Proszę Państwa, ucieszyliśmy się bardzo, bo znaleźliśmy 

projekt, znaczy nie projekt, a uchwałę Rady Gminy z 1991 roku, która nadawała nam herb 

i byliśmy pewni, że uchwała jest uchwałą obowiązującą. I tu już na Komisji Edukacji, o tym 

wspominaliśmy, że nie musimy prowadzić żadnych działań zmierzających do nadania 

gminie herbu. No jednak proszę Państwa to był czas jeszcze bez komputerów, dysków  

i niestety w archiwach albo stety, nie wiem, Pani Anna, dyrektor naszego biura znalazła 

następne uchwały, które jednak uchyliły uchwałę nadającą gminie herb. I w związku z tym 

musimy, jeżeli chcemy, aby gmina posiadała herb, dalej prowadzić działania z Komisją 

Heraldyczną, które trwają właściwie już chyba od pięciu lat i bardzo, bardzo, bardzo powoli 

posuwają się do przodu. Nie wiem, czy nie zacząć jeszcze raz. Ten projekt herbu, który 

tam jest złożony jeszcze wzbudza dyskusję, ale do tematu wrócimy może już właśnie na 

komisji merytorycznej Komisji Edukacji, a o wynikach tych prac będziemy oczywiście 

Państwa informowali. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Danuta Szczyszyk przedstawiła sprawy  

i korespondencję przekazane do biura rady: 

• 7 października miałam przyjemność uczestniczyć w uroczystości przekazania 

wozu. Wraz ze mną byli również radni, Pani radna Maria Kuberska, Pani radna 

Jolanta Góra, Pani radna Katarzyna Strylewicz oraz dwie Panie radne, które na 

co dzień pracują w Domu Pomocy Społecznej, Pani Żaneta Wrona i Pani 

Ewelina Mędykowska. Życzyliśmy oczywiście, aby samochód służył jak 

najlepiej i jak najdłużej mieszkańcom. Był również obecny Pan Wójt, Pan 

Starosta i pozwolą Państwo, że odczytam pismo, które list taki gratulacyjny, 

który złożył na moje ręce Pan Wicestarosta (odczytano wspomniane pismo); 

• interpelacja Pani radnej Marii Kuberskiej w sprawie załatwienia lampy 

oświetleniowej; 

• list intencyjny od firmy Energix Polska w sprawie możliwości realizacji projektu 

farmy wiatrowej w gminie Przytoczna; 

• pismo do wiadomości Rady Gminy, skierowane do oddziału rejonowego PCK 

w Międzyrzeczu. Wystosowane przez Urząd Gminy Przytoczna z prośbą o 

zwiększenie częstotliwości wywozu i przedstawienie zaktualizowanego 

harmonogramu odbioru tekstyliów, ze wszystkich punktów rozlokowanych na 

terenie Gminy Przytoczna. 

Na tym temat wyczerpano. 

 

Ad 5. 

Informację o realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024 przedstawiła 

Sekretarz Justyna Kucharyk (informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu)  

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Konrad Golec - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Pani Wójt, ja 

chciałbym do tego punktu związanego z klasami sportowymi dodać kilka informacji. 

Jestem przekonany, że bardzo dobrych takich informacji, wiadomości. Ministerstwo 

Sportu i Turystyki każdego roku prowadzi tak zwaną Generalną Punktację 

Współzawodnictwa Sportowego Szkół w poszczególnych województwach. Ta punktacja 

odbywa się w kilku kategoriach. To są Igrzyska Dzieci, klasy V-VI. Igrzyska Młodzieży 

Szkolnej, klasy VII-VIII. Licealiada. Oprócz tego jest klasyfikacja powiatów, miast oraz 

gmin miejsko-wiejskich. Ta generalna klasyfikacja, którą prowadzi ministerstwo na 

szczeblu naszego województwa, związana jest w poprzednim roku 2023/2024 związana 

jest z takimi faktami jak odbycie się 59 finałów wojewódzkich w różnych dyscyplinach 

sportowych na poszczególnych szczeblach awansu. Czyli powiatowe, zawody powiatowe, 

rejonowe, półfinały wojewódzkie oraz wojewódzkie. Wzięło w tym udział w całym roku 

około 12000 sportowców z całego województwa. I kolejny, drugi raz w roku Pani dyrektor 

szkoły podstawowej miała przyjemność uczestniczyć w uroczystej gali, którą 
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zorganizował Urząd Marszałkowski, związanej z wręczeniem pierwszych sześciu 

wyróżnień w poszczególnych kategoriach w województwie lubuskim. W poprzednim roku 

to było I miejsce w kategorii Igrzyska Dzieci, jakie zajęła Gmina Przytoczna. Natomiast w 

tym roku to było VI miejsce w kategorii Igrzyska Młodzieży Szkolnej. Dodam tylko, że 

startuję w tym rankingu i w tej punktacji około 170 szkół z całego województwa. Jest to 

pokłosie działania klas sportowych. Oprócz tych indywidualnych sukcesów, zespołowych 

sukcesów, które przywożą w różnych dyscyplinach i konkurencjach jest jeszcze 

podsumowanie, które prowadzi Ministerstwo Sportu i Turystyki. Dodam do tego, że nasza 

gmina i nasza szkoła, może nasza szkoła, a później nasza gmina, ma szczególny udział 

w tym, że po raz drugi rok rzędu również Powiat Międzyrzecki jest bardzo wysoko  

w klasyfikacji punktowej. Za ubiegły ten rok 2023/2024 zajął IV miejsce. Tam dochodzą 

również szkoły średnie. Z kolegą z sąsiedniej gminy podjęliśmy inicjatywę i zwróciliśmy 

się z oficjalnym mailem do Prezesa Lubuskiego Szkolnego Związku Sportowego o to, aby 

w tych kategoriach dodał osobną kategorię szkół wiejskich. Dlatego, że my mamy bardzo 

trudną sytuację związaną chociażby z selekcją młodzieży i ilością uczniów, którzy akurat 

w przestrzeni sportowej mogą się realizować. A w tym rankingu my jesteśmy porównywani 

np. do Zielonej Góry, do Gorzowa, do Gubina, do Sulęcina jako mała miejska gmina.  

W związku z tym, że tutaj z Panią Wójt uczestniczymy w pracach Powiatowej Rady Sportu 

to myślę, że na najbliższym spotkaniu w styczniu uda nam się również wzmocnić ten nasz 

apel jako opiekunów sportowych, już ze środowiska i ze szczebla powiatowego do 

Prezesa Lubuskiego Szkolnego Związku Sportowego po to, aby jednak tę kategorię szkół 

wiejskich wyodrębnił, przynajmniej w następnych latach w rankingu. Myślę, że to jest dla 

nas ważne, bo to co robimy powinno być również w sposób taki jasny i klarowny i wzięte 

pod uwagę w punktacji i docenione. To jest naprawdę bardzo dobry, kolejny taki obraz 

funkcjonowania klas sportowych w naszej szkole. Mam nadzieję, że będziemy to 

kontynuowali. Do tego dokumentu realizacja zadań oświatowych nie brałem udziału  

w Komisji Edukacji, ale wydaje mi się, że też ważne, abyśmy mieli świadomość nie tylko 

Państwo radni, ale tak naprawdę wszyscy ci, którzy oświatą się interesują. Szczegółowe 

dane to Pani dyrektor zna i najlepiej mogłaby przedstawić. Ja chciałem zwrócić uwagę, 

że w skali całej ogólnopolskiej niestety, ale zawód pedagoga to jest zawód z najwyższą 

średnią wieku. My w naszej szkole nie odbiegamy od tej średniej. W skali ogólnopolskiej 

to jest podobno 48 lat. Ale perspektywa, mówię o naszej szkole, perspektywa kilku 

najbliższych lat jest związana z osiągnięciem wieku emerytalnego przez kilkunastu 

nauczycieli. I to są nauczyciele kierunkowi. Pani dyrektor przedszkola chyba jest w trochę 

lepszej sytuacji kadrowej, ale to może stać się problemem. Może stać się problemem  

i zapewne problemem, tak jak w przypadku lekarza rodzinnego, za trzy lata, czy dwa lata 

nawet może się stać problem, to tu jeśli chodzi o kadrę pedagogiczną też może być to 

problem. Warto o tym myśleć z wyprzedzeniem, przeglądać się temu i w jakiś sposób to 

monitorować, przynajmniej z tym rocznym, dwuletnim wyprzedzeniem. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski -  Dziękuję Panu radnemu za 

uzupełnienie tych informacji. Oczywiście gratulujemy i przede wszystkim gratulujemy 
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dzieciom, gratulujemy nauczycielom wychowania fizycznego, gratulujemy Pani dyrektor 

za tak wysokie wyniki naszych uczniów. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Przytocznej Brygida Konieczna - Jeżeli chodzi tak 

trochę tutaj, może nie mam zamiaru się tłumaczyć na pewno z wyników egzaminu, ale na 

pewno progres jest. Nawet Państwo sobie nie zdajecie sprawy z tego, od jakiego wyniku 

my zaczynaliśmy ubiegły rok szkolny. Było naprawdę ciężko i to, że my skończyliśmy na 

czwartym staninie matematykę i język polski, to naprawdę wielkie gratulacje dla 

nauczycieli przedmiotowców, że potrafili na tyle się zmobilizować, zmobilizować uczniów, 

wdrożyć w to również rodziców, aby te wyniki były takie, jakie są. I dzięki temu, powiem 

tak, nie piszemy programu naprawczego, bo Pan kurator już sobie napisał, trochę się na 

to czekało, ale napisał program, cele programu naprawczego, no i tam nasza szkoła się 

nie znalazła, więc jest ok. Nie będę mówiła, że jakieś światełko w tunelu się pojawia, jeżeli 

chodzi o język angielski, bo mam już raport z pierwszego egzaminu próbnego. Jest 

zdecydowanie lepiej, więc tak jakby się to utrzymało, to będzie na pewno wyższy wynik. 

Jeszcze polskiego, matematyki nie znam, ale angielski już tak. Natomiast jeżeli chodzi  

o wyniki sportowe, no to wiadomo, że gdyby nie nasi nauczyciele, to tych wyników być nie 

było po prostu. Bo owszem, musi być materiał, na którym trzeba pracować, ale muszą 

być też osoby, które z pasją i z oddaniem z tymi naszymi uczniami pracują i dzięki temu 

te wyniki są bardzo wysokie. To jest fakt i to, co tutaj Pan Golec mówi, to jest rzeczywista 

rzeczywistość, że faktycznie nasza gmina jest dosyć wysoko. Chociaż powiem szczerze, 

byłam w Zielonej Górze i z Panem xxx się trochę tam spięłam, bo jak zobaczyłam w tym 

rankingu, że Pszczew jest nad nami i jeszcze jakaś miejscowość, to mówię, to jest 

niemożliwe. To jest po prostu niemożliwe, bo ja nie słyszałam od swoich nauczycieli, że 

Pszczew nas gdzieś pokonał. To ja nie rozumiem i tam nastąpiła na pewno pomyłka, więc 

właściwie tylko na pewno nastąpiła pomyłka. Nie, nie, nie, nie, nie, bo na pewno nastąpiła 

pomyłka, więc myślę, że tu moglibyśmy być nawet wyżej, jeżeli chodzi o gminę. Mam 

nadzieję, że w przyszłym roku wójt zastąpi też tego zaszczytu, aby pojechać do Zielonej 

Góry i odebrać puchar właśnie za wysokie osiągnięcia sportowe. A co do nauczycieli, no 

to niestety tak to wygląda. Wiecie Państwo, ja już do swoich nauczycieli, ja wiecie jak 

określiłam grupę 50 plus w szkole? Żwirki i muchomorki. Niestety, ale to tak jest i te żwirki 

i muchomorki ciągną tą lokomotywę tu u nas w szkole. Ja już nie powiem, ja tak się pomału 

zaczynam rozglądać za przedmiotowcami. Tu już nawet jedną Panią namówiłam z Gminy 

Przytoczna, aby podjęła studia z matematyki, więc matematyka będziemy mieć. Ona te 

studia skończy. Natomiast skończy na pewno, zanim tam ten ostatni matematyk pójdzie 

na emeryturę, to na pewno studia skończy. Ale na pewno, na pewno, słuchajcie, będzie 

problem. Na pewno będzie problem. Tym bardziej, że ja rozpoczynając nowy rok szkolny, 

złożyłam, tak jak powinno się złożyć na tej platformie informacji edukacyjnej SIO, 

zapotrzebowanie na konkretne godziny. No nawet, no wiatr nie zahulał po prostu w tych 

podaniach. Nie było ani telefonu, ani maila. Nic, nic, nic. I to jest taka prawda po prostu. 

Muszą coś tutaj władze centralne zrobić, zmienić, żeby bardziej zachęcić młodych ludzi 

do tego, aby ten zawód stał się atrakcyjny. No i też opinia publiczna musi też troszeczkę 
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inaczej mówić o naszym zawodzie, bo niestety mówi się nieciekawie. Wiecie Państwo, 

wszyscy są nauczycielami, wszyscy się dobrze znają na tym zawodzie, a tak naprawdę 

to tylko my wiemy o co chodzi. Naprawdę. Te wszystkie wiecie, jakieś takie 

niezadowolenia, skargi, ciągłe krytykowanie, to wynika z braku wiedzy, jeżeli chodzi  

o zawód nauczyciela. Bo gdyby ktoś miał choć trochę wiedzy o tym zawodzie, to potrafiłby 

o nim mówić dobrze. A brak wiedzy powoduje, że się mówi źle i tyle. Jak ktoś nie wie  

o czym mówi, to mówi po prostu, co mu ślina na język i tyle. Więc przykro. Przykre to jest, 

ale prawdziwe. Był taki czas, że ten nauczyciel był w ogóle źle oceniany. Poprzednia 

władza do tego też, tak trochę sobie tu pójdę po politykę, ale tak to jest. Nie jest łatwo, ale 

mam nadzieję, że jakoś będzie lepiej, rozejdzie się po kościach. Wiecie Państwo, dla nas 

oczywiście to jest bardzo ważne, no bo nie można tylko patrzeć przez pryzmat pieniędzy, 

ale przepraszam bardzo, ale to przepraszam, to nauczyciel to jest samarytanin? On ma 

pracować za darmo? Przecież on ma rodziny, ma tak samo jak Państwo wszyscy, którzy 

pracują w różnych zawodach jakieś zobowiązania, ma jakieś marzenia, cele i tak dalej.  

I jedno, co mnie naprawdę bardzo irytuje, jak mówi się, że nauczyciel ma wakacje. 

Nauczyciel ma urlop. Mamy urlop tak samo jak Państwo. To jest urlop. A że jest urlop  

w jednostce feryjnej wtedy, kiedy są ferie i wakacje, no to tak, to się jakoś utarło. I wiecie, 

najgorsze jest to, że ja już tego nawet słuchać nie mogę i zaczyna mnie to, że tak powiem, 

nosić, jak się ingeruje właśnie w wykorzystywanie urlopu. A co to kogo obchodzi? Czy ja 

się Państwa pytam, co wy robicie ze swoim urlopem? Ja przepraszam, ale jak już mówimy 

o zadaniach oświatowych, to trochę powiem, a ktoś tam może będzie nas słuchał w tej e-

Sesji. Więc mówię prawdę, mówię jak jest, po prostu, tak czy nie Zdzisia? No tak nie 

można, po prostu. Ja nie ingeruję w niczyje życie, nie interesuję się co robi ze swoim 

urlopem, nie oceniam niczyjej pracy, bo nie mam do tego kompetencji i tyle. I bym prosiła 

naprawdę o większy szacunek. Jak możecie Państwo radni mówić wśród swoich 

mieszkańców i tu Państwo sołtysi, że zawód nauczyciela jest naprawdę nam wszystkim 

potrzebny. Bo bez tego to społeczeństwo nie ujedzie ani do przodu, ani nawet już do tyłu 

to na pewno, ale do przodu i stanie w miejscu. I tak jak wczoraj na zebraniu z rodzicami 

też wybrzmiało, właśnie ten problem zadań domowych. Rozporządzenie jest realizowane 

tak jak powinno być, a zadaniem domowym proszę Państwa to jest między innymi 

utrwalenie materiału, które dziecko poznało na lekcji. Nie da się bez utrwalenia, to jest 

jego zadanie domowe. I tyle. No ja przepraszam bardzo, ale tak mi się jakoś po prostu 

nazbierało, bo to jest ciężki zawód, naprawdę ciężki. Każdy jeden jest ciężki. A jak 

mówimy o nauczycielach, to ten wyjątkowo dla mnie jest ciężki. Dziękuję. 

Zastępca Wójta Anna Sawka - tak, oczywiście czuję się też w obowiązku 

powiedzenia kilku słów, że bardzo dziękuję i kierunkowym nauczycielom za osiągnięcia, 

tak wysokie osiągnięcia naszych uczniów w ramach wychowania fizycznego. Z pewnością 

nauczyciela jest bardzo ciężki, wymagający siły, wytrwałości, jest bardzo 

wielokierunkowy, za co również wszystkim tutaj całej kadrze pedagogicznej, która pracuje 

nad uczniami w naszej gminie dziękuję bardzo za całą pracę włożoną w ten ciężki trud,  

w tę ciężką pracę. I tylko chciałam jeszcze uzupełnić, że na pewno tak jak tutaj Pan radny 
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wspomniał, Powiatowa Rada Sportu będzie tylko wspierała wszelkie działania na terenie 

naszej gminy tak, żeby te wyniki mogły być jeszcze lepsze. A przede wszystkim, żeby 

warunki były bardziej komfortowe i żebyśmy mogli nie tylko pozyskiwać środki 

zewnętrzne, ale żebyśmy, żeby też powiedzmy w tej centrali nasz głos tych lokalnych 

samorządów był słyszalny, choćby w ramach rankingu i kwalifikacji. I dziękuję Pani 

sekretarz za opiekę nad naszą oświatą, a Pani skarbnik za spinanie tej finansowej 

gospodarki oświatowej. Dziękuję bardzo. 

Na tym punkt wyczerpano. 

 

Ad 6. 

Przewodniczący komisji stałych przedstawili podsumowanie pracy komisji w 

bieżącym roku. Podsumowanie pracy Rady Gminy przedstawiła Wiceprzewodnicząca 

Danuta Szczyszyk. Będąc przy głosie złożyła podziękowania kierownictwo, pracownikom 

urzędu oraz radny za współpracę, a do życzeń dołączył się Przewodniczący Mirosław 

Romanowski. 

Na tym temat wyczerpano.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski zarządził  przerwę  

w obradach o godz. 14:20, posiedzenie wznowiło godz. 14:31. Z dalszego udziału w 

obradach zwolniła się Radna Jolanta Góra i od tego momentu w sesji uczestniczyło 13 z 

15 radnych. 

 

Ad 7. Podjęcie uchwał:       

1) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Joanna Matuszewska, zgłaszając w imieniu 

wójta autopoprawki. Następnie głos zabrali: 

Radny Konrad Golec – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Pani Skarbnik, ja  

w zasadzie tylko tak technicznie, bo mamy w Wieloletniej Prognozie Finansowej ten 

program Cyberbezpieczna Gmina Przytoczna, on jest ujęty. A jeśli zmniejszamy te 

wydatki, to nie musimy tego WPF-u zmniejszyć? 

Skarbnik Joanna Matuszewska - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, owszem, 

tutaj w tej uchwale w sprawie zmiany uchwały budżetowej zmieniamy klasyfikację. No 

troszeczkę miejsce w budżecie realizacji tego przedsięwzięcia. Natomiast jeżeli chodzi  

o okres realizacji, jak i kwoty przeznaczone na to przedsięwzięcie, no one nie ulegają 

zmianie. Jest tylko przemieszczenie w zakresie klasyfikacji budżetowej w uchwale 

budżetowej. 

Innych pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady 

Gminy poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra 

(NIEOBECNI), Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), 

Sylwester  Mędryk (ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), 

Sławomir Sprohs (NIEOBECNI), Katarzyna Strylewicz (NIEOBECNI), Angelika Sudoł 

(ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona (ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XI.69.2024 – załącznik nr 4 do protokołu. 

 

2) w sprawie stawek podatku od nieruchomości 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (WSTRZYMUJĘ SIĘ), 

Jolanta Góra (NIEOBECNI), Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  

Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk (ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski 

(ZA), Sławomir Sprohs (ZA), Katarzyna Strylewicz (NIEOBECNI), Angelika Sudoł (ZA), 

Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona (ZA)Uchwałę zarejestrowano pod nr X.60.2024 – 

załącznik nr 6 do protokołu. 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XI.70.2024 – załącznik nr 5 do protokołu. 

 

3) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

O głos poprosił Radny Konrad Golec - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, ja 

jednak bym prosił Panią Skarbnik, aby kilka słów informacji wyjaśniającej przedstawiła, 

dlaczego ponownie podejmujemy uchwały w sprawie zmian podatkowych. Bo to jest 

ważne dla mieszkańców, żeby czasami nie byli zaniepokojeni, że tutaj odbywają się 

rzeczy, które już miały miejsce. 

Skarbnik Joanna Matuszewska - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, jeśli 

chodzi o uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości oraz stawek 

podatku od środków transportowych, to w dniu wczorajszym Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej stwierdziło nieważność w całości tych dwóch uchwał podjętych przez 

Radę Gminy Przytoczna w dniu 30 października, z uwagi na wadliwą klauzulę wejścia  

w życie tych uchwał. A co za tym idzie, skoro tutaj organ nadzoru stwierdził nieważność 

tych uchwał, a gmina od 1 stycznia 2025 roku zobowiązana jest tutaj określić stawki 

obowiązujące na te podatki, należy te uchwały podjąć ponownie już z prawidłową treścią. 
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Dlaczego też dzisiaj? Chodzi tutaj o w miarę jak najszybciej, aby te uchwały zdążyły wejść 

w życie od 1 stycznia 2025 roku. Dziękuję. W tych uchwałach zmienia się tylko §2 i §4 

ostatnie paragrafy, czyli traci moc uchwała LXII Rady Gminy Przytoczna z dnia 26 

października i uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Lubuskiego i wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2025 roku. To są te zmiany, które 

dotyczą obu projektów uchwał. Wobec tego procedujemy uchwałę w sprawie stawek 

podatku od nieruchomości. 

Innych pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady 

Gminy poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra 

(NIEOBECNI), Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), 

Sylwester  Mędryk (ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), 

Sławomir Sprohs (ZA), Katarzyna Strylewicz (NIEOBECNI), Angelika Sudoł (ZA), Danuta 

Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona (ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XI.71.2024 – załącznik nr 6 do protokołu. 

 

4) w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi  

z dochodów własnych 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra 

(NIEOBECNI), Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), 

Sylwester  Mędryk (ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), 

Sławomir Sprohs (ZA), Katarzyna Strylewicz (NIEOBECNI), Angelika Sudoł (ZA), Danuta 

Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona (ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XI.72.2024 – załącznik nr 7 do protokołu. 

 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie gminy Przytoczna 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra 

(NIEOBECNI), Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), 

Sylwester  Mędryk (ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), 

Sławomir Sprohs (ZA), Katarzyna Strylewicz (NIEOBECNI), Angelika Sudoł (ZA), Danuta 

Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona (ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XI.73.2024 – załącznik nr 8 do protokołu. 

 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra 

(NIEOBECNI), Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), 

Sylwester  Mędryk (ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), 

Sławomir Sprohs (ZA), Katarzyna Strylewicz (NIEOBECNI), Angelika Sudoł (ZA), Danuta 

Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona (ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XI.74.2024 – załącznik nr 9 do protokołu. 

 

7) w sprawie  upoważnienia kierownika Klubu Dziecięcego „Domiś” w Przytocznej do 

załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra 

(NIEOBECNI), Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), 

Sylwester  Mędryk (ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), 

Sławomir Sprohs (ZA), Katarzyna Strylewicz (NIEOBECNI), Angelika Sudoł (ZA), Danuta 

Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona (ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XI.75.2024 – załącznik nr 10 do protokołu. 
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8) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Klubie Dziecięcym 

„Domiś” w Przytocznej 

 

Radny Konrad Golec poprosił o więcej informacji na temat projektu uchwały. 

Dyrektor Klubu Dziecięcego Zdzisława Flens - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

jeżeli chodzi o zmianę tej stawki żywieniowej w Klubie Dziecięcym 'Domiś', wynikła ona 

na podstawie kalkulacji pobytu dzieci przez ten okres dwóch miesięcy. Ona dała nam też 

teraz taki szeroki obraz i wiemy, że ta frekwencja tych dzieci różnie każdego dnia wygląda. 

Ale przede wszystkim opieraliśmy się na ściśle określonych normach i kryteriach żywienia 

dzieci w wieku od 1-3 roku życia. Są to ścisłe normy, są to odpowiednie dawki, które dzieci 

muszą na talerzu dostać. No i przede wszystkim mamy kształcić u tych dzieci prawidłowe 

nawyki żywieniowe, które są bardzo ważne, bo wiemy jakie mamy tendencje, jeżeli chodzi 

o ten proces żywienia. Także to jest bardzo ważne. Poza tym te normy zostały ustalone 

przez Instytut Żywności i Żywienia dla dzieci właśnie w tym wieku. No i oczywiście 

wzrastające ceny produktów żywnościowych. Też robiliśmy kalkulacje na podstawie 

wszystkich faktur, które wpływały. Podejmując tą decyzję tutaj wspólnie, jak żeśmy 

kalkulowali tą stawkę, to na pewno chcę wierzyć głęboko i wierzę głęboko, że ona się nie 

zmieni. Dla rodzica będzie to średnio koszt miesięcznie przy 100% obecności, bo o tym 

też musimy pamiętać. 100% obecności to będzie kwota w granicach 300,00 zł bądź 

315,00 zł, bo w zależności jak miesięcznie mamy dni robocze czy 20, czy 21. Natomiast 

każdy jeden dzień dla nieobecności dziecka jest odliczany, jest pomniejszana wtedy ta 

kwota. 

Innych pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady 

Gminy poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra 

(NIEOBECNI), Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), 

Sylwester  Mędryk (ZA), Ewelina Mędykowska (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Mirosław 

Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), Katarzyna Strylewicz (NIEOBECNI), Angelika 

Sudoł (ZA), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona (ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XI.76.2024 – załącznik nr 11 do protokołu. 

9) w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działki nr 383/1 w obrębie Nowa Niedrzwica, gmina Przytoczna 

Projekt uchwały omówiła Zastępca Wójta Anna Sawka. W dyskusji głos zabrali: 
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Radny Konrad Golec - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Pani Wójt. Ja bardzo 

się cieszę, że na wczorajszej Komisji Finansów nastąpiło takie naprawdę ożywienie  

i mocne zainteresowanie sytuacjami, kiedy mamy podjąć decyzję w sprawie kolejnej 

inwestycji, która ma zostać umiejscowiona na terenie naszej gminy. Tym bardziej, że 

przynajmniej tak wynikało z dyskusji na komisji i dzisiaj również na drugiej części. Państwo 

radni biorą jako główny element decyzji w tych sprawach, oddziaływanie przewidywanej 

inwestycji na życie mieszkańców naszej gminy. W tym przypadku mieszkańców Nowej 

Niedrzwicy, być może mieszkańców przy ulicy Dworcowej od strony północnej 

miejscowości Przytoczna. To jest ważne, bo jest na pierwszym miejscu, a ważne rzeczy, 

również związane z nowymi miejscami pracy, z podatkami do budżetu gminy, one 

schodzą na plan dalszy. Mam nadzieję, że przy każdej decyzji nad nową inwestycją 

będziemy właśnie takimi kryteriami, kategoriami się kierowali. 

 

Innych pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady 

Gminy poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra 

(NIEOBECNI), Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), 

Sylwester  Mędryk (ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), 

Sławomir Sprohs (ZA), Katarzyna Strylewicz (NIEOBECNI), Angelika Sudoł (ZA), Danuta 

Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona (ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XI.77.2024 – załącznik nr 12 do protokołu. 

 

10)  w sprawie wysokości i zasad wypłaty diet i zwrotu kosztów podróży służbowych 

dla sołtysów 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra 

(NIEOBECNI), Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), 

Sylwester  Mędryk (ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), 

Sławomir Sprohs (ZA), Katarzyna Strylewicz (NIEOBECNI), Angelika Sudoł (ZA), Danuta 

Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona (ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XI.78.2024 – załącznik nr 13 do protokołu. 

 

11)  w sprawi rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Przytoczna 
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W dyskusji głos zabrali: 

Radny Konrad Golec – Wysoka Rado, Pani Wójt, w drugim akapicie bodajże, już 

teraz nie pamiętam, ale jest jasno sformułowana informacja, że Wójt nie ma terminu ani 

obowiązku w związku z odpowiedzią. Z punktu widzenia formalno-administracyjnego, 

prawnego sprawa jest jasna. Tak naprawdę przekazana skarga przez SKO do Rady 

Gminy może być, należy ją uznać za bezzasadną. Natomiast ja nie zagłosuję za taką 

opcją, dlatego że z punktu widzenia ludzkiego to po prostu jest nie w porządku. Każdy 

przedsiębiorca, który zwracał się do Rady Gminy i tutaj są Państwo radni nie tylko z tej 

kadencji, z poprzedniej kadencji, był traktowany w ten sam sposób. Była natychmiastowa 

jakaś decyzja, był wniosek, podejmowaliśmy duże dokumenty związane ze zmianami  

w miejscowych planach, ale wyrażaliśmy na przykład wolę na zamianę dróg na działkach 

przedsiębiorcy i wiele, wiele innych rzeczy. Tutaj chodzi tylko o przeniesienie wejścia 

drzwi oraz szyld, neon. Nie ma Pana Wójta, ale myślę, że na pewno gdzieś tam znalazł 

chwilę, żeby obserwować obrady. Jestem przekonany i zwracam się do Pana Wójta, że 

w dniu jutrzejszym w ciągu 10 minut jest Pan w stanie po prostu tą sprawę załatwić, 

odpowiedzieć. I nie chcę, żeby tutaj dyskusja na tym niepotrzebnie rozgrzewała emocje. 

Nie jest ważny tutaj naprawdę ten przedsiębiorca i nie jest ważny Pan Wójt, bo na samym 

końcu są mieszkańcy. Ta sprawa jest związana z lepszym dostępem do usługi, 

świadczenia usług naszej apteki. Tam na końcu są mieszkańcy, którzy wychodzą do 

lekarza, często źle się czują, mają być sprawni i po prostu załatwieni i obsłużeni. Więc 

zróbmy ten krok, Panie Wójcie proszę i wydajmy decyzję, tym bardziej, że gmina nie musi 

na to zabezpieczać ani jednej złotówki.  

Zastępca Wójta Anna Sawka – Szanowny Panie Przewodniczący, Panie Radny, 

oczywiście przyjęłam ze zrozumieniem wszystkie informacje, które Pan przekazał  

w sprawie projektu tej uchwały, tej skargi. Natomiast pragnę Pana też zapewnić i Wysoką 

Radę i mieszkańców, że w ostatnim czasie każdego dnia jestem świadkiem bardzo 

dynamicznej pracy w naszym Urzędzie Gminy i nie mówię już o zaskarżeniu decyzji 

środowiskowej, studium, braku absencji pracowników. Bo też wszyscy wiemy, że była 

toczona procedura naboru na wolne stanowisko urzędnicze, co wiązało się po prostu z 

brakami sił przerobowych. I tutaj zapewniam, że Samorządowe Kolegium Odwoławcze 

zresztą wyraźnie się wypowiedziało, co do przedmiotowej kwestii, że nie kodeks 

postępowania administracyjnego obliguje, ale tutaj przepisy cywilnoprawne. Więc 

zapewniam Pana, że nasi mieszkańcy zostaną tutaj z godnością potraktowani i Pan Wójt 

dokona wszystkich obowiązków tak, aby wszyscy mieszkańcy mogli korzystać z usług 

tego podmiotu działalności gospodarczej. 

 

Innych pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady 

Gminy poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (WSTRZYMUJĘ SIĘ), 

Jolanta Góra (NIEOBECNI), Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  

Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk (ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski 

(ZA), Sławomir Sprohs (ZA), Katarzyna Strylewicz (NIEOBECNI), Angelika Sudoł (ZA), 

Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona (ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XI.79.2024 – załącznik nr 14 do protokołu. 

 

12)  w sprawi rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Przytoczna 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (WSTRZYMUJĘ SIĘ), 

Jolanta Góra (NIEOBECNI), Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  

Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk (ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski 

(ZA), Sławomir Sprohs (ZA), Katarzyna Strylewicz (NIEOBECNI), Angelika Sudoł (ZA), 

Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona (ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr XI.80.2024 – załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad 8. 

W sprawach różnych nie poruszono żadnych spraw.  

 

Ad 9. 

W związku z wyczerpaniem spraw i tematów zaplanowanych na niniejszą sesję 

Przewodniczący Mirosław Romanowski zamknął posiedzenie dziękując wszystkim za 

udział. 

 

                                        Przewodniczący Rady Gminy 

          ……………………………… 

                                        Mirosław Romanowski 

 

Protokołowała: insp. Anna Woźna 
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Załączniki: 

1) listy obecności, 

2) sprawozdanie wójta z działalności o okresie międzysesyjnym, 

3) Informację o realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024, 

4) uchwała nr XI.69.2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok, 

5) uchwała nr XI.70.2024 w sprawie stawek podatku od nieruchomości, 

6) uchwała nr XI.71.2024 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych, 

7) uchwała nr XI.72.2024 w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych, 

8) uchwała nr XI.73.2024 zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie gminy Przytoczna, 

9) uchwała nr XI.74.2024 zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 

10) uchwała nr XI.75.2024 w sprawie upoważnienia kierownika Klubu Dziecięcego „Domiś” w 

Przytocznej do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej, 

11) uchwała nr XI.76.2024 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt 

oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Klubie Dziecięcym „Domiś” w 

Przytocznej, 

12) uchwała nr XI.77.2024 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 383/1 w obrębie Nowa Niedrzwica, gmina 

Przytoczna, 

13) uchwała nr XI.78.2024 w sprawie wysokości i zasad wypłaty diet i zwrotu kosztów podróży 

służbowych dla sołtysów, 

14) uchwała nr XI.79.2024 w sprawi rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Przytoczna, 

15) uchwała nr XI.80.2024 w sprawi rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Przytoczna. 

 


